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Republika e Kosovës 
Republika Kosovo – Republic of Kosovo 

Kuvendi – Skupština – Assembly 

VI Saziv  

Prolećno zasedanje     

 

Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu, trgovinu, industriju i regionalni razvoj  

Sednica br.57/2019 

Priština, od 29.1.2019, u 11:00 časova 

Zgrada skupštine, sala N-303 

 

Z A P I S N I K  

 

Sednici učestvovali: Sala Berisha Shala, predsednica, Dardan Sejdiu, prvi zamenik 

predsednika, Hykmete Bajrami, Lutfi Zharku, Muharrem Nitaj i  Veton Berisha, članovi. 

  
Odsutni: Adem Hoxha, drugi zamenik predsednika, Glauk Konjufca, Liburn Aliu, Memli 

Krasniqi i  Duda Balje, članovi. 

 

Učesnici: Vatra Qehaja, LVV; Dren Ajeti, Klub proizvođača; Leart Jusufi, KDI; Doruntina 

Kastrati, BIRN i  Mira Avdimetaj, Arbresh.info. 

 

 

Pomoćno osoblje komisije: Armend Ademaj, Muhamet Morina, Besim Haliti i  Nurie Morina. 

 

 

Sednici predsedavala : Sala Berisha Shala, predsednica komisije. 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Razmatranje plana rada komisije za 2019, god.; 

3. Razno. 

 

Predsednica je ustanovila da su ispunjeni uslovi za početak rada komisije i otvorila sednicu 

prema dnevnom redu. 
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1. Usvajanje dnevnog reda; 

 

Dnevni red je usvojen bez promena. 

 

 

2.Razmatranje plana rada komisije za 2019, god.; 
 

Predsednica- istakla je da na osnovu zakonodavnog plana Vlade i delatnostima komisije, 

prema postupcima, dužni smo da izradimo plan rada komisije za 2019, god. Izrađen je jedan 

nacrt, gde je predviđeno razmatranje nacrta zakona, Razmatranje izveštaja nezavisnih agencija, 

praćenje sprovođenja zakona, posete biznisima, posete nezavisnim institucijama i javnim 

preduzećima, izveštavanje ministra, kao i druga pitanja. Plan je  fleksibilan i aktivnosti mogu se 

pomeriti za  ranije ili kasnije. Ona je predložila da posete privatnim biznisima, počinju ranije od  

aprila i da se posete određeni segmenti biznisa Monitoring sprovođenja zakona predvideli smo 

u planu, ali nismo odredili koji zakon, da bi smo to zajedno odlučili. U sastanku sa NVO  

“Demokracia plus”, oni su pokazali spremnost da podrže komisiju u praćenju zakona  

 

Hykmete Bajrami, - naglasila je, da zavisno koji zakon razmatramo i posete da se koncentrišu 

kod onih biznisa koji se nadovezuju sa tim zakonom. Ona je istakla da se posećuju i oni biznisi 

koji dobiju državne grantove i subvencije. Takođe moramo biti otvoreni sa udruženjima 

biznismena i tokom razmatranja svakog nacrta zakona, pružimo mogućnosti i njihovim 

predlozima. 

 

Dardan Sejdiu, - sa usvajanjem nacrta zakona o unutrašnjom i spoljnoj trgovini, planirane za 

ovu godinu, biće kompletiran paket zakona o trgovini, u  zakonodavnom Vladinom programu. 

Nacrt zakona o unutrašnjom i spoljnoj trgovini, izrađeni su u velikim vremenskim distancama   

između sebe. Jedan u februaru i jedan u septembru. U početku februara, da planiramo jednu 

posetu Ministarstvu trgovine i industrije i dobijemo potrebne informacije. On je dodao da 

tokom razmatranja ovih nacrta zakona da se održavaju javna saslušanja, takođe je rekao da će 

vršiti i nadzor sprovođenja zakona, koji je ostao iz prošle godine, od strane grupe koju on 

predvodi 

 

Veton Berisha, - izveštavanje ministara je planirano za kraj godine, on je pitao, da li bi mogli 

da ih pozivamo i u drugo vreme za određena pitanja? 

 

Predsednica – objasnila je da se ministri mogu pozvati na izveštavanje, bilo kada mi kao 

komisija pokazujemo interes za određena pitanja. Što se tiče pristupa biznisima, mi kao 

komisija smo otvoreni, i takođe u veb sajtu Skupštine se prati i objavljuje svaki korak 

razmatranja nacrta zakona u Skupštini. Javna saslušanja, i ranije smo održali tokom razmatranja 

nacrta zakona i tako će se nastaviti i za nacrte zakona koji će se razmotriti i ove  godine.  

 

Nakon predloga, komisija je donela ovaj: 

Zaključak  

 

Usvaja se plan rada komisije za 2019, god. 
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3. Razno 

Sledeča pitanja  

 

a) Pismo kompanije “Shqikos-Aralco” D.d. (Fabrika Vode “Kika”) 

Predsednica –Istakla je da su dobili pismo od strane fabrike za vodu  “Kika”, koja je 

predstavila svoje probleme u vezi sa priključenjem u mreži električne energije. Ja sam i 

dočekala i u svojoj kancelariji i mislim da ih moramo tretirati kao komisija, problem ovog 

biznisa i slične probleme, zato što i ranije je bilo problema ove prirode kod drugih biznisa. 

Stranka se žalila u KRE, i rekli su mu da prema zakonu stranka mora da snosi sama troškove 

Zatražili smo od strane KRE odgovor, u vezi problema ove kompanije, i KRE nam je prosledila 

Odluku odbora KRE o ovom pitanju. Mi moramo videti da li je zakon prepreka za biznis. 

  

Muharrem Nitaj, - još nije dobio ovu informaciju i zahtevao  da se upozna o tome.  

 

Hykmete Bajrami, istakla je da ova kompanija ima problema sa KEDS. KEDS, zahteva da se 

mreža  investira od strane fabrike za vodu “Kika”. Osim što se zahteva da fabrika investira na 

mreži, već i investicija prelazi kao aset u  KEDS-u, i ako KEDS nije investirao. Ali, za ovo  

moramo kontaktirati ministra za Ekonomski razvoj, zato što je ovo ministarstvo odgovorno za 

sprovođenje ugovora sa KEDS-om.  

 

Dardan Sejdiu – prvo je zahtevao da se dobije materijal, da bi razmotrili ovo pitanje.  

 

Nakon diskusija,  komisija je donela ovaj: 

Zaključak  

 

Da se deli svim članovima komisije  materijal poslat od  kompanije  “Shqikos-Aralco” D.d, kao 

i odgovor KRE-a, i nakon toga da se odlučuje o sledećim koracima. 

 

 

Sednica završena u 12:00.časova. 

 

Pripremio: Pomoćno osoblje komisije.             

                                                                                              Predsednica komisije, 

                                                                                              

                                                                                              Sala BERISHA SHALA 


